

How to get your Academic transcript?

1. <http://218.197.101.24/MainFrame.htm>



Default Passwords: 888888 or the LAST 6 NUMBER OF YOUR PASSPORT (the one you were enrolled).

2. Click “课业”





- Click “评教”(evaluation of teaching) and finish the survey before you check your Academic transcript.



evaluation of teaching

说明:

Instruction:

- 请仔细阅读评分要求和评分分制! 只有提交评教后才能看到成绩, 一旦提交就不能修改, 提交前请确认这是最终的结果!
- Please read the evaluation requirement and evaluation system carefully. After submitting the evaluation on teaching, you will get the scores. Please confirm it as it's the final result and you can't modify it any more.
- 评教结果是促进教师今后改进教学方法, 教学质量的重要参考, 请同学们对每一位任课教师作出客观、公正的评价。
- Result of the evaluation on teaching is an important reference to modify

teaching methods and ensure the teaching quality. Please give each teacher an objective evaluation.

告知：所有评价全部匿名,所有教师都无权查看评价的来源,请你认真、客观作答,你的答案对我们改善课程质量非常重要!

Notice: All evaluations will be anonymous and all teachers don't have the right to check the origin. Please write carefully and objectively since it is very important to ensure the teaching quality.

- ☐ A、知道 ☐ B、不知道 ☐ C、就算知道我也担心
A. Know B. Don't know C. Worry as well

01、 你对课程的整体评价?

- ☐ A、非常好 ☐ B、很好 ☐ C、较好 ☐ D、较差 ☐ E、很差

01. Overall evaluation on the course

- A. Very good B. Good C. Pretty good D. Pretty bad E. Very bad

02、 你是否明确了该课程的学习目标?

- ☐ A、非常明确 ☐ B、很明确 ☐ C、一般 ☐ D、不是很明确 ☐ E、非常不明确

02. Are you clear on the learning objectives of this course?

- A. Very clear B. Pretty clear C. Just so-so D. Unclear E. Very unclear

03、 你觉得授课教师的水平高吗?

- ☐ A、非常好 ☐ B、很好 ☐ C、较好 ☐ D、较差 ☐ E、很差

03. Do you think the teacher has high level?

- A. Very good B. Good C. Pretty good D. Pretty bad E. Very bad

04、 你如何评价授课老师提出问题的质量?

- ☐ A、非常好 ☐ B、很好 ☐ C、较好 ☐ D、较差 ☐ E、很差

04. How do you evaluate the questions asked by the teacher?

- A. Very good B. Good C. Pretty good D. Pretty bad E. Very bad

05、 你如何评价授课老师解答问题的能力?

- ☐ A、非常好 ☐ B、很好 ☐ C、较好 ☐ D、较差 ☐ E、很差

05. How do you evaluate the teacher's ability to answer the questions?

- A. Very good B. Good C. Pretty good D. Pretty bad E. Very bad

06、 授课教师鼓励你参与课堂互动的机会多吗?

- ☐ A、非常多 ☐ B、很多 ☐ C、较多 ☐ D、较少 ☐ E、很少

06. Are you encouraged to participate in the class?

- A. A great many B. Many C. A lot D. A few E. Very few

07、 你对授课教师的课件或板书质量满意吗?

- ☐ A、非常满意 ☐ B、很满意 ☐ C、一般 ☐ D、不是很满意 ☐ E、非常不

满意

07. Are you satisfied with the ppt or blackboard design?

A. Very satisfied B. Pretty satisfied C. Just so-so D. Unsatisfied E. Very unsatisfied

08、总而言之，你会如何形容授课教师的教学水平？

☐ A、非常好 ☐ B、很好 ☐ C、较好 ☐ D、较差 ☐ E、很差

08. All in all, how do you describe the teaching level?

A. Very good B. Good C. Pretty good D. Pretty bad E. Very bad

09、你从这门课中学到了多少？

☐ A、非常多 ☐ B、很多 ☐ C、较多 ☐ D、较少 ☐ E、很少

09. How much can you learn from the course?

A. A great many B. Many C. A lot D. A few E. Very few

10、你愿意推荐其他人学习这门课程吗？

☐ A、非常愿意 ☐ B、很愿意 ☐ C、一般 ☐ D、不是很愿意 ☐ E、非常不愿意

10. Are you willing to recommend this course to others?

A. Very willing B. Pretty willing C. Just so-so D. Unwilling E. Very unwilling

11、这门课程做哪些改进会让你对它更感兴趣（必填内容）？

11. Which improvements on this course will attract you? (required)

AND NOW YOU CAN CHECK YOUR RESULT.
GOOD LUCK!